

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Bindar for Islamic Finance Date: 09-04-2026 01:42:59 PM Subject: Disclosure the approval of Sukuk Issuing	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بندار للتمويل الإسلامي التاريخ: 09-04-2026 01:42:59 PM الموضوع: افصاح موافقة إصدار الصكوك
With reference to the above subject, on this date, April 9, 2026, the Jordanian Securities Commission approved the prospectus for the first tranche of Islamic financing instruments (Sukuk) based on the restricted Mudaraba contract structure, consisting of 1,000 Sukuk with a nominal value of 10,000 JD per Sukuk, for a total value of 10,000,000 JD (ten million dinars). This tranche will be issued through direct offering to the public, registered, and the prospectus will be enforced according to the trading conditions outlined therein and in accordance with the instructions set by the Jordanian Securities Commission	بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، صدر بتاريخ اليوم الموافق 2026/04/09 موافقة السادة هيئة الأوراق المالية على نشرة الإصدار للشريحة الأولى من صكوك التمويل الإسلامي لصيغة عقد المضاربة المقيدة البالغ عددها 1,000 ألف صك بقيمة إسمية 10,000 دينار للصك وبقيمة إجمالية 10,000,000 عشرة ملايين دينار عن طريق الإصدار المباشر وطرحها للإكتتاب العام وتسجيلها وإنفاذ نشرة الإصدار المتعلقة بذلك وفق شروط التداول المبينة في النشرة ووفق محددات السادة هيئة الأوراق المالية .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Dana Ahmad	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Dana Ahmad